



获奖证书

CERTIFICATE OF HONOUR

证书编号 Certificate No.: D-2024BR186C0193

发证日期 Issue Date: 2025/03/28

廖晓君 王一婷 刘嘉祺 :

你们团队在 2024-2025 一带一路暨金砖国家技能发展与技术创新大赛——中文信息处理(文员与书记员方向)赛项决赛(高校组)中表现优异,荣获 二等奖。特发此证,以资鼓励。

指导教师: 张瑶 李元华

参赛单位: 广东司法警官职业学院

Liao Xiaojun Wang Yiting Liu Jiaqi :

This is to certify that your team won Second Prize at Finals of Chinese Information Processing (Direction of Clerk) (College Group) of 2024-2025 Belt & Road and BRICS Competition of Skills Development and Technology Innovation.

Instructor: Zhang Yao Li Yuanhua

Unit: Guangdong Justice Police Vocational College

金砖国家技能发展与技术创新大赛组委会
Organizing Committee of BRICS Competition of Skills Development and Technology Innovation



一带一路暨金砖国家技能发展与技术创新大赛
Belt and Road and BRICS Competition of Skills Development and Technology Innovation



中国发明协会
China Association of Inventors



教育部中外人文交流中心
China Center for International People-to-People Exchanges
Ministry of Education





获奖证书

CERTIFICATE OF HONOUR

证书编号 Certificate No.: D-2024BR18610064

发证日期 Issue Date: 2025/03/28

张瑶:

您在指导选手参加 2024-2025 一带一路暨金砖国家技能发展与技术创新大赛之 中文信息处理（文员与书记员方向）赛项决赛（高校组）中成绩优异，荣获优秀指导教师。
特发此证。

Zhang Yao:

In recognition of your significant performance in acting as an Excellent Instructor at Finals of Chinese Information Processing (Direction of Clerk)(College Group) of 2024-2025 Belt & Road and BRICS Competition of Skills Development and Technology Innovation.

金砖国家技能发展与技术创新大赛组委会
Organizing Committee of Skills Development and Technology Innovation Competition

一带一路暨金砖国家技能发展国际联盟
International Alliance of Skills Development

中国发明协会
China Association of Inventions

教育部中外人文交流中心
China Center for International People-to-People Exchange,
Ministry of Education